
Inexpensive Head Tracking in-game using your Mobil

Posted by Geedee - 2020/10/28 20:27

Smooth Track. (Head Tracking in-game) for under £10

This is an app for your mobile phone and PC together. Once you have downloaded the program which only costs 10\$ or £9.45 through "Google Play" store or Apple "App Store" you can drive in-game on a range of games using your head to look around instead of having to press keys. It does work on GTR2 and GTL.

Your phone must have forward and reverse facing cameras. You place your camera (portrait or landscape view) in front of your monitor and it transmits your head movement to your PC (laptop) so as you move your head you can look from side to side, up & down etc without having to use keys.

It's very good and smooth and so cheap, the best price I had seen before this was around £100 & upwards.

Follow the instructions given on your phone once it's installed... make sure you do it correctly and away you go.

You can alter the sensitivity of head movement to suit you and a lot more.

Very impressive indeed.

Enjoy guys and girls.

Geedee

German Translation...

Glatte Spur. (Head Tracking im Spiel) für unter £ 10

Dies ist eine App für Ihr Handy und Ihren PC zusammen. Sobald Sie das Programm heruntergeladen haben, das nur 10 \$ oder 9,45 £ über den "Google Play" Store oder den Apple "App Store" kostet, können Sie eine Reihe von Spielen im Spiel fahren, indem Sie sich mit dem Kopf umschauen, anstatt Tasten drücken zu müssen. Es funktioniert auf GTR2 und GTL.

Ihr Telefon muss über vordere und rückwärts gerichtete Kameras verfügen. Sie platzieren Ihre Kamera (Hoch- oder Querformat) vor Ihrem Monitor und sie überträgt Ihre Kopfbewegung auf Ihren PC (Laptop), sodass Sie beim Bewegen des Kopfes von einer Seite zur anderen, von oben nach unten usw. schauen können, ohne Tasten verwenden zu müssen.

Es ist sehr gut und glatt und so billig, der beste Preis, den ich zuvor gesehen hatte, war um die 100 Pfund und mehr.

Befolgen Sie die Anweisungen auf Ihrem Telefon, sobald es installiert ist. Stellen Sie sicher, dass Sie es richtig machen und los geht's.

Sie können die Empfindlichkeit der Kopfbewegung an Ihre Bedürfnisse anpassen und vieles mehr.

Sehr beeindruckend.

Genieße Jungs und Mädchen.

Geedee

=====

Aw: Inexpensive Head Tracking in-game using your Mobil

Posted by dikl - 2020/10/28 20:50

Hi Gordon,
many thanks for the information about Smooth track.

But far more important for me is a comment from you.
I hope you and Joan are ok in this crazy time.

Take care.

Best regards,
Dirk

P.S. It is already 11 years ago, when we met in your home town, with a nice car :)
I remember quite often...

=====

Re:Inexpensive Head Tracking in-game using your Mobil

Posted by jb. - 2020/10/28 20:51

Thank you Gordon. Nice to see you share your insights along with your car setting for the community.

=====

Aw: Re:Inexpensive Head Tracking in-game using your Mobil

Posted by rdjango - 2020/10/29 16:23

Hello Geedee,

thank you - I tried it on my old phone (Samsung S3) which I use as a dashboard. But it didnt work because it is too old.
You need a phone with Googles AR services (Augmented Reality). I found a list of supported devices here:

<https://developers.google.com/ar/discover/supported-devices#emulators>

so I can give it a try on my S7 :lol:

greetz

rdjango

=====